
 
Zápis č. 10/2010 (57) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 7. 7. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. V. Gerlich , Bc. P. Sousedík, 
Ing. D. Malaník (celkem 8 členů AS)  

Omluveni: Ing. M. Matýsek, Ph.D., P. Peroutka (v seznamu náhradníků) 
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D, Doc. Mgr. Milan 

Adámek, Ph.D., Eva Navrátilová 

Program: 

1. Slib nových členů 

2. Kontrola zápisu a úkolů.  

3. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

4. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

7. Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI. 

8. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty. Děkan požádal o 
stažení bodu 7 z programu jednání. Důvodem je zatím nepotvrzená účast ve Vědecké radě od 
všech navrhovaných členů. 

ad 1) Slib nových členů  

Z důvodu ukončení studia členů AS FAI Bc. Ludmily Czudkové a Bc. Ondřeje Vrzala byli na jejich 
pozice nominování náhradníci. Předseda AS FAI přivítal studenta navazujícího magisterského 
studia Bc. Pavla Sousedíka a studenta DSP Ing. Davida Malaníka. Noví členové se složením slibu ujali 
své funkce. 

ad 2) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 

• Došlo ke změně složení AS UTB. Ve studentské komoře AS UTB zastupuje FAI, místo 
Bc. Friedla, který ukončil magisterský studijní program, Ing. Sulovská.  
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• Další mzda v zúčtovacím období květen 2010 (13. mzda) a další mzda v zúčtovacím 
období listopad 2010 (14. mzda) nebudou pro finanční nedostatečnost dvou součástí 
UTB vyplaceny.  

• Prorektor Gregar uvedl připravené varianty pro řešení problematiky neakreditovaných 
studijních programů a studijních oborů uskutečňovaných na FLKŘ. Pomoc nabídla 
FAME a FAI. 

• Členové AS UTB se shodli při projednávání legislativních kroků souvisejících s volbou 
kandidáta na jmenování rektorem UTB na kompromisním řešení - doplňovací volby 
zástupců FLKŘ v AS UTB bude v září ze seznamu voličů k 31. 8. 2010, volby kandidáta 
na rektora proběhnou v říjnu 2010.  

• AS UTB požádal o kontrolu na součásti UTB – rektorát k 31. 5. 2010. EK bude k dané 
problematice zasedat dne 20. 7. 2010.  

• Zástupci FHS prezentovali projekt připravované univerzitní mateřské školy a hlídacího 
koutku pro děti do 3 let.  

• Ak. soch. Podzimek upozornil na nesoulad mezi směrnicemi děkanů fakult upravujícími 
podmínky pokračování ve studiu, zákonem o vysokých školách a Studijním a zkušebním 
řádem UTB. Problematika bude řešena na celouniverzitní úrovni. Prorektor Gregar s 
proděkany posoudí směrnice děkanů a navrhne možnost řešení. 

 
ad 3) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval o výsledcích ze zasedání akreditační komise. FAI bohužel nebyla udělena 
akreditace nového bakalářského studijního oboru Informatika v administrativní praxi. Naopak 
žádosti o reakreditaci magisterského studijního oboru Učitelství informatiky pro ZŠ a SŠ bylo 
vyhověno. 

Doc. Sysel se dotazoval na výsledky přijímacího řízení do DSP. Děkan uvedl, že přijímací komise, 
která podá návrh děkanovi na přijetí, zasedne ve středu 14. 7. 2010. 

Děkan odchází. 

Prod. Sysala informoval o počtu zapsaných studentů do 1. ročníku Bc. studijního programu. 
V této době je zapsáno o 85 studentů méně než loni.  Dále informoval o počtu přijatých 
přihlášek do navazujícího magisterského studijního programu (o 20 více než loni). Upozornil 
také na skutečnost, že někteří studenti FLKŘ mohou z důvodu neakreditace studijního 
programu na FLKŘ, být přijati do magisterského studijního programu na FAI. 

Prod. Sysala informoval o výsledcích SZZ (22 studentů neudělalo SZZ). 

Prod. Adámek vysvětlil a upřesnil řešení problému tiskáren pro studenty DSP na U3.  

 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB.  

Vzhledem k tomu, že tento materiál byl projednáván již poněkolikáté, předseda AS FAI 
upozornil na poslední úpravy, které byly ve směrnici provedeny. Proběhla diskuse kolem 
platnosti a účinnosti povinnosti minimálního počtu kreditů získaných k termínu obhajoby 
disertační práce.  
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Návrh usnesení AS FAI  57/1 
AS FAI doporučil, aby požadavek minimálního počtu kreditů získaných k termínu obhajoby 
disertační práce v publikační činnosti (čl. 38 odst. 7) byl závazný až pro studenty nastupující do 
1. ročníku DSP od akademického roku 2010/11.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 57/1 
AS FAI doporučil, aby požadavek minimálního počtu kreditů získaných k termínu obhajoby 
disertační práce v publikační činnosti (čl. 38 odst. 7) byl závazný až pro studenty nastupující do 
1. ročníku DSP od akademického roku 2010/11.  

 

Návrh usnesení AS FAI  57/2 
AS FAI schválil Směrnici FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve verzi ze dne 
21. 6. 2010.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 57/2 
AS FAI schválil Směrnici FAI doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve verzi ze dne 
21. 6. 2010.  
 
ad 5)  Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Návrh směrnice byl upraven ve smyslu prominutí přijímací zkoušky. Předseda AS FAI upozornil 
ještě na drobné úpravy v odstavcích 2.3 a 2.5. Další připomínky ze strany členů AS FAI nepadly.  

Návrh usnesení AS FAI  57/3 
AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 57/3 
AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  
 
ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Proděkan Sysala seznámil členy AS FAI s počty přijatých přihlášek do jednotlivých oborů 
navazujícího magisterského studijního programu. Z těchto čísel vyplívá skutečnost, že pro obory 
Informační technologie a Bezpečnostní technologie, systémy a management je dostatek 
uchazečů a není tudíž potřeba vyhlašovat pro tyto obory 2.kolo. Platnost směrnice bude tedy 
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omezena jen pro tři obory (Integrované systémy v budovách, Počítačové a komunikační systémy 
a Automatické řízení a informatika).  

 
Návrh usnesení AS FAI  57/4 
AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, pro studijní 
obory Integrované systémy v budovách (prezenční forma studia), Počítačové a komunikační 
systémy (prezenční forma studia), Automatické řízení a informatika (prezenční i kombinovaná 
forma studia). 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 57/4 
AS FAI schválil Směrnici k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2010/2011 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, pro studijní 
obory Integrované systémy v budovách (prezenční forma studia), Počítačové a komunikační 
systémy (prezenční forma studia), Automatické řízení a informatika (prezenční i kombinovaná 
forma studia). 
 
ad 7) Projednání návrhu složení Vědecké rady FAI. 

Staženo z programu jednání. 

ad 8)  Různé. 

• Ing. Malaník upozornil na problematiku volání z U3 na služební telefony v případě 
neodkladných záležitostí.  Tajemnice prošetří možnosti řešení. 

• Ing. Gerlich se dotazoval, zda lze převést část finančních prostředků z projektů IGA do 
dalšího roku. Tajemnice uvedla, že lze převést maximálně do výše 5 % z celkových nákladů. 

• Ing. Gerlich se dále dotazoval, jak je naloženo s finanční částkou, která je určena na 
stipendium studenta, který již není veden na projektu IGA. prod. Adámek zjistí podrobnosti. 

• Ing. Malaník se dotazoval, zda lze měnit rozpočet projektu IGA na druhý rok řešení u 
víceletých projektů. Tajemnice ho ujistila, že to je možné.  

 
Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 
 
Ve Zlíně dne 13. 7. 2010 
Zapsala: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


